



Version francophone plus bas

POC Talk July 2024

In this issue

- Community Subcommittee
- POC Conference Early Bird rates extended
- Nominating Committee News
- 25th Anniversary Update
- TPO Exam Update
- Social Media

Community Model Update

Hello POC Members,

Meet your newly formed Community Subcommittee (CSC)! Thank you to all those applied to volunteer with the CSC!



Adrienn Nagy (BC)



Alana Wylie (AB)



Alyssa Mosher (NWT)



Caroline Flinn (NS)



Christy Cummings (ON)



Jacqueline Taylor (ON)



Judy Rickey (ON)



Mardie Serenity (ON)



Marilyne Riccio (ON)



Mylène Houle Morency (QC)



Sarah Tudway-Cains (BC)



Stephanie Freeman (QC)

12 members from all over the country, with varying geographical locations and time with POC, have stepped up to help us make decisions about how the new community model will be operating! We have 3 that speak French, 3 are new members, and 2 with leaf status (1 gold, 1 silver).

We will be working throughout the summer! Stay tuned for updates in September.

[Click here](#) to watch the POC Community Call (Francais) recording

OCTOBER 24 – 26, 2024
TORONTO, ONTARIO

HYATT REGENCY TORONTO
ORGANIZERSINCANADA.COM

**Early bird deadline has been extended
to 23rd August 2024 !**

MEMBER DISCOUNT CODE: POCMMB24

25 YEARS OF IMPACT
POC NATIONAL CONFERENCE
PROFESSIONAL ORGANIZERS IN CANADA

2024 CONFÉRENCE NATIONALE OPC
ORGANISATEURS PROFESSIONNELS AU CANADA
25 ANNÉES D'IMPACT

#POCCONFERENCE

POC Conference Early Bird rates extended to August 23

Members Discount Code: POCMMB24

Don't miss the discounted early bird rates.

[Register now](#)

Nominating Committee News



As the new Community Subcommittee is working hard over the summer to develop the new Community Model for POC we are still recruiting for our regular national committee positions. Stay tuned for updates about volunteers to fill the new regional roles in the fall.

Current Volunteer Opportunities:

- *National Conference Committee:* We are still looking to fill one more lead position on the NCC: Exhibitor/Sponsor Lead. This is a 5-8 hour/month commitment. The role of the Exhibitor/Sponsorship lead is to work with the NCC, board and the AMC to develop a partnership strategy and secure sponsorship for the in-person conference.
- *Education Committee:* Our Education Committee is currently working hard on reviewing and editing new recorded courses and they need some help! We are specifically looking for a French speaking member to join the Education Committee. Even if you don't speak French but are interested in assisting with course creation then let us know.
- *Awards Committee:* The Awards Committee is responsible for managing the selection process for the Harold Taylor and the Ambassador Awards. This is a super fun committee to be involved in and requires a minimal time commitment – who doesn't want to be involved in assigning awards!
- *Short-Term Volunteers* – We are always looking for volunteers to add to our short-term volunteer list. This is a list of potential volunteers who we can call on for specific “one-off” tasks/projects and requires no regular commitment.

If any of these volunteer roles interest you or if you would like to chat about offering a few hours of your time to help out where needed, please reach out to Caitlin at nominatingchair@organizersincanada.com. I would love to talk to you about how volunteering can help you and get you started in the process.

25th Anniversary Update

Have you checked out the Social Media Images in our Resource Vault?

<https://organizersincanada.com/resource-vault/>

Wait for it... 100 social media posts designed specifically for POC members and ready to go with a simple download. Use them as-is or pop them into Canva to add your company info or your own special flair. Not sure about Canva? Click the Webinar tab in the Resource Vault and check out The Canva Webinar—number 13 of the 25 recorded so far—that POC members receive for free to help us celebrate our 25th Anniversary.

July ends the series of 7 webinars about social media and starts the next series of 6 webinars on the theme Expand your Network. Learn how to reach out to new associations, businesses and clients that are not part of your social media connections and followers.

Join us live for upcoming webinars for Expanding Your Network:

Webinar 15/25 on Networking (August 1 – 8:00-8:30 EST)

Webinar 16/25 on Blogging (August 15 – 8:00-8:30 EST)

Register now at <https://organizersincanada.com/events/>

Or they are recorded and saved in the vault till Feb 25 2025.

Get your party on with the next Party with the PO Pros on July 25th at 8:00 pm EST!

Join us to connect with fellow organizers, celebrate our 25th anniversary, and catch up on the quarter's highlights. Enjoy games and win awesome prizes, including chocolate and a POC credit. And remember, what happens at the parties, stays at the parties.

Back to social media posts. Here's what you will find to download. These are a gift to you to help reduce your workload and promote your business. Here's the list of the 100 images:

18 on Impact

8 on Lists

6 on Office

1 on Get Organized with Professionals

5 Motivational Mondays

5 Tip Tuesday

5 Wisdom Wednesday

5 Thoughtful Thursday

- Organizational Strategy

5 Fresh Friday

5 Small Business Saturday

5 Self Care Sunday

8 Amplify

8 Clarify

8 Simplify

8 Unify

As the organizing industry continues to grow, POC's 25th anniversary is a testament to its enduring commitment to excellence and a promise of continued support and innovation for its members in the years to come. We've reached the halfway mark of a memorable year, let's continue to embrace the legacy while boldly stepping into the future of organizing.

Congratulations to those who passed the Spring 2024 TPO exam!

Huan Yang

Filomena Henriques

Véronique Roy

Daniela Rick

Freda Neudorf

Susan Campbell

Kathryn Frechette

Tara Cope

Adrienn Nagy

Michelle Beaudry

Lauren Rawson

Alicia Kutz

Melanie Humby

Lina Denardi

Melissa Nurse

Mardie Serenity

POC SOCIAL MEDIA PAGES



Facebook

3,490 followers (2 new)

4,112 post reach

594 post engagements

3 490 abonné(e)s (2 nouveaux)

4 112 portée des publications

594 engagement des publications



**Professional Organizers
in Canada**

@professionalorganizerscanada

Instagram

2,178 followers (19 new)

1,495 accounts reached

170 post interactions

7,505 impressions

2 178 abonné(e)s (19 nouveaux)

1 496 comptes atteints

170 interactions avec les publications

7 505 impressions



1,219
posts

2,178
followers

580
following

POC - Professional Organizers in Canada

Community

National Association of Professional Organizers 🇨🇦

Need to find an Organizer?

Want to be a Professional Organizer?

Visit our site to learn more! 📌📌📌

linktr.ee/organizersincanada

Professional dashboard

1.7K accounts reached in the last 30 days.

POC CORPORATE PARTNERS





**Professional Organizers in Canada is a proud affiliate of
NAPO, ICD, NASMM, APDO, FFPO and IFPOA**

**Professional Organizers in Canada recognizes and thanks all our Corporate
Partners for their ongoing support and partnership.**



From saving memories while decluttering to preserving the value behind your things, Artifcts gives your clients a digital way to organize their stuff and capture the meaning behind their objects. Help your clients declutter faster and stay organized longer with Artifcts.

[Visit Website](#)



The logo for Transition Squad features the word "TRANSITION" in a bold, purple, sans-serif font, followed by "Squad" in a lighter purple, sans-serif font. A small registered trademark symbol (®) is at the end. Above the "I" in "TRANSITION" is a simple purple outline of a house roof.

The logo for maxxsold features the word "maxxsold" in a bold, blue, sans-serif font. The "x" is stylized with a blue-to-white gradient and a slight shadow effect.

Get in on the auction!

The logo for ShelfGenie features the word "ShelfGenie" in a serif font. "Shelf" is in blue and "Genie" is in green. A small registered trademark symbol (®) is at the end.

a neighbourly company

The logo for Artifacts features a circular icon on the left containing a stylized letter "A" formed by a grid of lines. To the right of the icon is the word "Artifacts" in a large, bold, black serif font. A small registered trademark symbol (®) is at the end.



**ATLAS JUNK
REMOVAL INC.**





ZENSURANCE



We've Got Room For That™



STORAGE WARRIOR





LE GROTTÉ

Estate & Contents Sales



Bulletin
des



Bulletin des OPC - Juillet 2024

Dans cette édition

- Le sous-comité Communauté
- Prolongation des tarifs « Early Bird » pour le congrès OPC
- Nouvelles du comité de nomination
- Mise à jour du 25e anniversaire
- Nouvelles de l'examen FOP
- Médias sociaux

Le sous-comité Communauté

Bonjour membres des OPC,

Nous avons maintenant formé notre sous-comité Communauté! Un grand merci!



Adrienn Nagy (BC)



Alana Wylie (AB)



Alyssa Mosher (NWT)



Caroline Flinn (NS)



Christy Cummings (ON)



Jacqueline Taylor (ON)



Judy Rickey (ON)



Mardie Serenity (ON)



Marilyne Riccio (ON)



Mylène Houle Morency (QC)



Sarah Tudway-Cains (BC)



Stephanie Freeman (QC)

12 membres de partout au pays, venant de différentes régions et avec des niveaux d'expériences variés avec OPC, se sont mobilisé(e)s pour nous aider à prendre des décisions sur le fonctionnement du nouveau modèle communautaire! Nous comptons 3 francophones, 3 nouvelles membres et 2 membres avec un statut "feuille" (1 feuille d'or et 1 feuille d'argent).

[Cliquez ici](#) pour regarder l'enregistrement de l'appel de la communauté des OPC

24 - 26 OCTOBRE 2024
TORONTO, ONTARIO

HYATT REGENCY TORONTO
ORGANIZERSINCANADA.COM

Le délais pour le rabais lève-tôt a été prolongé jusqu'au 23 août 2024!

CODE PROMO POUR LES MEMBRES: POCMMB24

25 YEARS OF IMPACT

POC NATIONAL CONFERENCE
PROFESSIONAL ORGANIZERS IN CANADA

2024 CONFÉRENCE NATIONALE **OPC**
ORGANISATEURS PROFESSIONNELS AU CANADA

25 ANNÉES D'IMPACT

#POCCONFERENCE

Les tarifs de pré-inscription pour le congrès OPC sont prolongés jusqu'au 23 août

Code de réduction pour les membres : POCMMB24

Ne manquez pas les tarifs réduits pour les inscriptions anticipées.

[S'inscrire ici](#)

Nouvelles du comité de nomination

Ensemble, nous pouvons faire plus

DEVENEZ BÉNÉVOLE MAINTENANT !

Alors que le nouveau comité communautaire travaille dur en cours de l'été pour

Alors que le nouveau sous-comité communautaire travaille dur au cours de l'été pour développer le nouveau modèle communautaire pour les OPC, nous recrutons toujours pour nos postes réguliers au sein des comités nationaux. Restez à l'écoute des mises à jour sur les opportunités de bénévolat pour remplir les nouveaux rôles régionaux à l'automne.

Opportunités de bénévolat actuelles :

- *Comité du congrès national:* Nous sommes toujours à la recherche d'un poste de responsable au sein du CCN: Responsable des exposants/commanditaires. Il s'agit d'un engagement de 5 à 8 heures par mois. Le rôle du responsable des exposants et des commanditaires est de travailler avec le CNC, le conseil d'administration et l'AMC pour développer une stratégie de partenariat et obtenir des commandites pour le congrès en présentiel.
- *Comité d'éducation:* Notre comité de formation travaille actuellement d'arrache-pied à la révision et à l'édition de nouveaux cours enregistrés et il a besoin d'aide! Nous recherchons plus particulièrement un membre francophone pour rejoindre le comité de formation. Même si vous ne parlez pas français mais que vous souhaitez participer à la création de cours, n'hésitez pas à nous le faire savoir.
- *Commission des prix:* La commission des prix est chargée de gérer le processus de sélection pour les prix Harold Taylor et Ambassadeur. Il s'agit d'un comité très amusant et qui ne demande qu'un minimum de temps - qui n'a pas envie de participer à l'attribution des prix !
- *Bénévolat à court terme:* Nous sommes toujours à la recherche de bénévoles pour compléter notre liste de bénévoles à court terme. Il s'agit d'une liste de bénévoles potentiels auxquels nous pouvons faire appel pour des tâches/projets spécifiques « ponctuels » et qui ne nécessitent pas d'engagement régulier. Nous sommes actuellement à la recherche d'un(e) traducteur(ice) francophone pour un poste à court terme.

Si l'une de ces fonctions bénévoles vous intéresse ou si vous souhaitez discuter de la possibilité d'offrir quelques heures de votre temps pour aider là où c'est nécessaire, veuillez contacter Caitlin à l'adresse nominatingchair@organizersincanada.com. Je serai ravie de discuter avec vous de la manière dont le bénévolat peut vous aider ainsi que de vous aider à entamer le processus.

Mise à jour du 25e anniversaire

Avez-vous consulté les images des réseaux sociaux dans notre “Ressource Vault” ?

<https://organizersincanada.com/resource-vault/>

Attendez... 100 publications sur les réseaux sociaux conçues spécifiquement pour les membres des OPC et prêtes à l'emploi avec un simple téléchargement. Utilisez-les tels quels ou insérez-les dans Canva pour ajouter les informations de votre entreprise ou votre propre touche personnelle. Pas tout à fait à l'aise avec Canva? Cliquez sur l'onglet Webinaire dans la “Ressource Vault” et consultez le webinaire Canva, numéro 13 sur les 25 enregistrés jusqu'à présent, dont les membres des OPC reçoivent gratuitement pour nous aider à célébrer notre 25e anniversaire.

Juillet termine la série de 7 webinaires sur les médias sociaux et démarre la prochaine série de 6 webinaires sur le thème Développez Votre Réseau. Apprenez à aborder de nouvelles associations, entreprises et clients qui ne font pas partie de vos connexions et abonnés sur les réseaux sociaux.

Rejoignez-nous en direct pour les prochains webinaires sur l'expansion de votre réseau:

**Les webinaires sont disponibles en anglais seulement.*

Webinaire 15/25 thématique Réseautage (1er août - 8:00-8:30 HNE)

Webinaire 16/25 thématique Bloguer (15 août - 8:00-8:30 HNE)

Inscrivez-vous maintenant à <https://organizersincanada.com/events/>

Où ils seront enregistrés et disponibles dans la “vault” jusqu'au 25 février 2025.

Soyez prêt(e)s à faire la fête au prochain party avec les “PO Pros” le 25 juillet à 20:00 HNE !

Rejoignez-nous pour connecter avec d'autres organisateur(rice)s, célébrer notre 25e anniversaire ainsi que connaître les faits saillants du trimestre. Profitez de jeux et gagnez des prix incroyables, notamment du chocolat et un crédit OPC. Et rappelez-

gagnez des prix incroyables, notamment du chocolat et un crédit OPC. Et rappelez-vous, "ce qui se passe au des party reste au party".

Revenons aux publications sur les réseaux sociaux. Voici ce que vous trouverez à télécharger. Il s'agit d'un cadeau pour vous aider à réduire votre charge de travail et à promouvoir votre entreprise.

**Disponibles en anglais seulement. Voir la version anglo du bulletin pour la liste complète.*

Alors que l'industrie de l'organisation continue de croître, le 25e anniversaire des OPC témoigne de son engagement durable envers l'excellence et d'une promesse de soutien et d'innovation continus pour ses membres dans les années à venir. Nous avons atteint la moitié d'une année mémorable. Continuons à chérir cet héritage tout en avançant avec audace vers l'avenir de l'Organisation.

Félicitations à ceux qui ont réussi l'examen FOP du printemps 2024 !

Huan Yang

Filomena Henriques

Véronique Roy

Daniela Rick

Freda Neudorf

Susan Campbell

Kathryn Frechette

Tara Cope

Adrienn Nagy

Michelle Beaudry

Lauren Rawson

Alicia Kutz

Melanie Humby

Lina Denardi

Melissa Nurse

Mardie Serenity

PAGES DE MÉDIAS SOCIAUX



Facebook

3,490 followers (2 new)

4,112 post reach

594 post engagements

3 490 abonné(e)s (2 nouveaux)

4 112 portée des publications

594 engagement des publications



**Professional Organizers
in Canada**

@professionalorganizerscanada

Instagram

2,178 followers (19 new)

1,495 accounts reached

170 post interactions

7,505 impressions

2 178 abonné(e)s (19 nouveaux)

1 496 comptes atteints

170 interactions avec les publications

7 505 impressions



1,219
posts

2,178
followers

580
following

POC - Professional Organizers in Canada

Community

National Association of Professional Organizers 🇨🇦

Need to find an Organizer?

Want to be a Professional Organizer?

Visit our site to learn more! 📌📌📌

linktr.ee/organizersincanada

Professional dashboard

1.7K accounts reached in the last 30 days.

ASSOCIÉS





**Organisateurs professionnels au Canada est fière d'être affiliée à
NAPO, ICD, NASMM, APDO et IFPOA**

**Organisateurs professionnels au Canada reconnaît et remercie tous les
entreprises partenaires pour leur soutien et leur partenariat continu.**



Qu'il s'agisse de sauvegarder des souvenirs tout en désencombrant ou de préserver la valeur de vos objets, Artifcts offre à vos clients un moyen facile d'organiser leurs affaires et de capturer la signification de leurs objets. Artifcts aide vos clients à se désencombrer plus rapidement et à rester organisés plus longtemps.

Visitez le site



ShelfGenie®

a neighbourly company





ZENSURANCE



We've Got Room For That™



STORAGE WARRIOR



LE GROTTÉ

Estate & Contents Sales

[Unsubscribe](#)

Professional Organizers in Canada 20 Stancroft Drive Richmond Hill, Ontario L4C 4N1 Canada (647) 805-9923